
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings överstyrelse
den 17/9/51 på Stadion;

Närvarande: Larson, Dunér, Hellborg, Norén, 
Rinman och Liliequist.

§ 1. Öppnades sammanträdet.

§ 2. En förfrågan från fotbollssektionen om att ge Hasse Jeppson heders
märket trots att han varit medlem endast tre år föranledde dis
kussion. Beslöts att av principiella skäl ej tilldela J. heders
märket trots att avsikten var att märket skulle ingå som en de
talj i en hedersgåva.

§ 3. Rinman föredrog en omredigerad uppställning över kostnaderna för
skidbacken och senaste tävlingarnas ekonomiska resultat i backen. 
Uppställningen godkändes att jämte ett på några punkter för
klarande brev tillställas Idrottsstyrelsen.

§ 4. Ordförande uppläste den skrivelse, ställd till Konungen och av
seende DIF:s överklagan av ÖÄ:s beslut i fråga om nöjesskatten 
för SM-skidtävlingarna i febr. 1951, vilket överklagande tidigare 
beslutats.

§ 5. Beslöts tillskriva Arbetslöshetsnämnden med anhållan om hjälp med
schaktnings- och motsvarande arbete i skidbacken.

§ 6. I fråga om en ev. uteslutning ur Föreningen av Erik Eriksson be
slöts att först efterhöra skid- och orienteringssektionernas 
åsikt med framhållande av att Föreningens hedersordförande för
ordade ett uteslutande.

§ 7. Med hänsyn till ett konstaterat synnerligen passivt arbete inom
skidsektionen beslöts att sammankalla hela skidstyrelsen jämte 
olika kommittéledamöter /backe, längd och slalom/ för att med 
dem diskutera ett intensifierat arbete inför vintersäsongen. Åke 
Dunér åtog sig att avlyssna läget i olika skidkretsar. Samman
trädet skulle hållas den 24/9/51 kl. 21.00 på Stadion.

§ 8. På Sigge Berghs rekommendation beslöts utbetala ytterligare kr. 50:-
i arvode till hr Pernås för en av S.B. beställd men icke uppförd 
sketch vid DIF:s 60-årsjubileum på China-Berns.

§ 9. För reklam vid DIF:s jubileumskväll i Eriksdalshallen våren 1951
hade H. Rydahl begärt kr. 100:-. Beslöts att sekr. skulle erbjuda 
honom halva beloppet.

§ 10. Damsektionen framställde ett anslagsbehov av kr. 500:- Beslöts 
att Rinman skulle från sektionen införskaffa specificerad upp
ställning på de olika behoven.

§ 11. Beslöts utfärda fullmakt för Arne Kemmlert att representera DIF 
vid en kontakt med Finska Skidförbundet för en utredning i en 
ekonomisk angelägenhet.

§ 12. Beslöts tillskriva borgarrådet Gösta Wennberg med en förfrågan om 
han var intresserad bli medlem i DIF.

§ 13. Orienterade Hellborg om jubileumstävlingarna i brottning i okt.-
nov.

§ 14. Avslutades sammanträdet.


